
SIDAN 1 

Båtklubbar och marinor i Stockholm 
Enkät 2011 

 



Fakta 

 Enkäten skickades ut till samtliga verksamheter efter genomfört 

tillsynsbesök 

 15 verksamheter tillfrågades via e-post 

 11 stycken har besvarat enkäten= ca 75 % 



SIDAN 3 

Vad anser du om vår information om besökets innehåll som du fick inför besöket?  
 
1 är lägsta betyg och 6 högsta betyg. 

Namn Antal % 

A. 1 0 0 

B. 2 0 0 

C. 3 1 9,1 

D. 4 2 18,2 

E. 5 6 54,5 

F. 6 2 18,2 

Total 11 100 

Svarsfrekvens 

100% (11/11) 



SIDAN 4 

Hur upplevde du besöket?  
 
1 är lägsta betyg och 6 högsta betyg. 

Namn Antal % 

A. 1 0 0 

B. 2 0 0 

C. 3 0 0 

D. 4 1 9,1 

E. 5 5 45,5 

F. 6 5 45,5 

Total 11 100 

Svarsfrekvens 

100% (11/11) 



SIDAN 5 

Vad anser du om informationen om lagar och andra regler, som du fick under besöket?  
 
1 är lägsta betyg och 6 högsta betyg. 

Namn Antal % 

A. 1 0 0 

B. 2 1 9,1 

C. 3 0 0 

D. 4 4 36,4 

E. 5 3 27,3 

F. 6 3 27,3 

Total 11 100 

Svarsfrekvens 

100% (11/11) 



SIDAN 6 

Efter besöket fick du en inspektionsrapport/uppmaning med resultatet av vår kontroll.  
 
Vad anser du om den informationen?  

Namn Antal % 

A. Tydlig 3 27,3 

B. Ganska tydlig 3 27,3 

C. Ganska otydlig 0 0 

D. Otydlig 0 0 

E. Har inte fått rapporten 5 45,5 

F. Har inte läst rapporten 0 0 

Total 11 100 

Svarsfrekvens 

100% (11/11) 



SIDAN 7 

Har informationen du fick i samband med vårt tillsynsbesök hjälpt dig förstå vad du måste göra för att 
leva upp till de regler som gäller för din verksamhet? 

Namn Antal % 

A. Ja 7 63,6 

B. Delvis 4 36,4 

C. Nej 0 0 

Total 11 100 

Svarsfrekvens 

100% (11/11) 



SIDAN 8 

Anser du att informationen du fick om tillsynsavgiften var lätt att förstå? 

Namn Antal % 

A. Ja 7 63,6 

B. Nej 3 27,3 

C. Fick ingen information 1 9,1 

Total 11 100 

Svarsfrekvens 

100% (11/11) 



SIDAN 9 

Om du försökt komma i kontakt med oss på Miljöförvaltningen, hur har du upplevt vår tillgänglighet?  
 
1 är lägsta betyg och 6 högsta betyg.  

Namn Antal % 

A. 1 0 0 

B. 2 3 37,5 

C. 3 2 25 

D. 4 1 12,5 

E. 5 1 12,5 

F. 6 1 12,5 

Total 8 100 

Svarsfrekvens 

72,7% (8/11) 



SIDAN 10 

Har du några övriga synpunkter eller förslag på hur Miljöförvaltningens arbete kan bli bättre? 

Era inspektioner på båtklubbar torde (förhoppningsvis) ge er många goda exempel på hur man kan lösa 

båtklubbsrelaterade miljöfrågor. Vore klokt om ni aktivt dokumenterade "goda exempel" och lade ut på webben så att 

andra klubbar kan ta del av dessa.   

  

Ställde en fråga via Stockholms hemsida till miljöförvaltningen var man ringer om man får ett mindre utsläpp av 

miljöfarligt ämne men fick aldrig något svar. 

  

Nej 

  

Att jag angav tillgängligheten som inte så bra beror på att informationen i ert papper var otydlig om huruvida mail och 

telefonsamtal debiteras eller inte. Det gjorde mig osäker ("tar de betalt för att svara på frågor??"), och sedan typ 

ledsen: hur ska ni kunna förbättra samarbetet med båtfolk om ni tar betalt för hjälpen? Som jag förstått har 

båtkollektivet inte varit det mest miljömedvetna; det gäller inte mig, jag är aktiv i miljöorganisation och jobbar som 

miljöekonom. Önskar förbättringar på båtfronten. Således, om kontakt med er innan besöket INTE kostar måste ni 

förtydliga er info, annars är det himla kontraproduktivt! 

  

Problemet för flera av Ulvsundaklubbarna är att vi väntar besked från Idrottsförvaltningen om den tänkta 

promenadvägen som skall dras runt Ulvsundasjön. Dett innebär att vi ha lagt alla större investeringar på is. 

  

Gällande föregående fråga så har jag ej försökt nå kontakt med er men detta alternativ finns ej. 

 

Jag tror att sammandragningar av flera närbelägna klubbar samtidigt kan befrämja att vi båtklubbar får en samsyn till 

ert budskap och hittar samarbetsformer 

  


